

**Posting number:** 14-406 (410-L42-LW)

2nd Posting

**Title:** Hourly professor for the AEC program - International Business (410-L42-LW)

**Campus:** St. Lawrence Campus

**Work Location:** 790 Nérée-Tremblay, Québec, Québec, Canada, G1V 4K2

**Sector:** Continuing Education

**Employment Type:** Continuing Education Professor (Hourly Instructor)

**Number of positions to fill:** 1

**Position and Functions:** The Continuing Education department of Champlain Regional College (St. Lawrence Campus) requires the services of an Hourly Instructor for the Winter semester of the academic year 2014-2015 to teach the following course:

**International Market Entry Strategies 1 (410-L42-LW)**

This course is for 45 hours.

**Course Objective:** Produce an international marketing strategic plan.

**Qualifications:** Must have a Bachelor's degree or equivalent in a related field of study (Master's Degree an asset)  
Proficiency in English (oral & written)  
Must possess a thorough knowledge and experience in the international business  
Evaluation/Teaching experience an asset

Must possess significant experience in international business negotiation  
Experience in business negotiation with international agents & distributors

Knowledge of main entry barrier for international trades  
Knowledge of competition and anti-trust laws & rules governing  
international transactions

**Date of Availability:** As of January 19, 2015, with a variable schedule.

**Salary:** According to years of schooling and experience and based on norms provided by the *Ministère de l'Enseignement supérieur, de la Recherche et de la Science*.

**Posting Dates:** From 2014-10-29 to 2014-11-11

**In accordance with College policy, notice is hereby given that the above mentioned is now open**

#### **TO APPLY ONLINE**

Access the College Career Site located in the Job Opportunities page at [www.champlaincollege.qc.ca](http://www.champlaincollege.qc.ca)

All applicants must submit a completed Declaration of Employment Form along with their curriculum vitae. This form is located on the "Job Opportunities" page under "Forms" in the menu on the left.

*N.B.: Candidates may be required to submit to selection tests.  
Only candidates selected for an interview will be contacted.*

***Champlain Regional College is an equal opportunity employer and invites candidates to signify their belonging to groups targeted by the Act Respecting Equal Access to Employment in Public Bodies***

|                                      |   |
|--------------------------------------|---|
| <b>Numéro de concours :</b>          | 14-406 (410-L42-LW)   |
| 2ième affichage                      |   |
| <b>Titre du poste :</b>              | Chargée ou chargé de cours - Programme AEC - International Business (410 -L42-LW) |
| <b>Campus :</b>                      | St. Lawrence Campus   |
| <b>Lieu de travail :</b>             | 790 Nérée-Tremblay, Québec, Québec, Canada, G1V 4K2                               |
| <b>Division :</b>                    | Formation continue  |
| <b>Type d'engagement :</b>           | Enseignant(e) à la formation continue (chargé de cours)                           |
| <b>Nombre de postes à pourvoir :</b> | 1   |

**Poste et fonctions :** Le Service de la formation continue de Champlain Regional College (St. Lawrence Campus) requiert les services de Chargé(es) de cours pour la session d'hiver de l'année scolaire 2014-2015 afin d'enseigner le cours suivant:

**International Market Entry Strategies 1 (410-L42-LW)**  
Ce cours est de 45 heures.

**Objectif du cours :** Mettre en oeuvre un plan stratégique de marketing international.

**Qualifications :** Doit posséder un diplôme universitaire de premier cycle dans une discipline appropriée (Maîtrise considéré comme un atout)  
Maîtriser l'anglais (à l'oral et à l'écrit)  
Doit posséder une connaissance et une expérience approfondie du commerce international  
L'expérience en enseignement/évaluation sont des atouts

Doit posséder une expérience significative dans la négociation de commerce international  
Expérience en négociation d'affaires avec des agents et des distributeurs

internationaux

Connaissance des principales portes d'entrées pour le commerce international

Connaissance des lois et règlements régissant la compétition et le bris de confiance dans transactions internationales

**Date de disponibilité :** À partir du 19 janvier 2015, selon un horaire variable.

**Salaire :** Selon la scolarité et l'expérience et d'après les normes fournies par le Ministère de l'Enseignement supérieur, de la Recherche et de la Science.

**Période d'affichage :** Du 2014-10-29 au 2014-11-11

**Selon la politique du Collège, la présente constitue l'avis que le poste ci-dessus mentionné est maintenant ouvert**

## **POUR POSTULER EN LIGNE**

Accédez au Site d'emploi du Collège sur la page « *Job Opportunities* » à [www.champlaincollege.qc.ca](http://www.champlaincollege.qc.ca)

Tout(e) candidat(e) doit compléter le formulaire de déclaration d'emploi et le soumettre avec leur curriculum vitae. Le formulaire est disponible sous la rubrique "Job Opportunities" sous "Forms" dans le menu à gauche.

*N.B. : Il est possible que les candidat(e)s soient appelé(e)s à passer des tests de sélection. Seuls les candidat(e)s sélectionné(e)s pour une entrevue seront contact(é)s.*

***Champlain Regional College est un employeur favorisant l'accès à l'égalité et invite les candidat(e)s à identifier leur appartenance à un groupe visé par la Loi d'accès à l'égalité en emploi dans les organismes publics***